
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 2/2022 

Datum konání:   21. 2. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Výkazy práce sekretářky oblasti 

10.  Kalendář závodů 2022 

11.  Schválení výkonnostních odznaků  

12.  Galavečer oblasti 2022, vyhodnocení sezony 2021 

13.  Žádost o uznání zahraniční licence 

14.  Nový komisař ZZVJ 

15.  Další jednání OV 

 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schválen vznik nových 

subjektů: 

 Commexim group 

 Staroboleslavský dvůr 

 JK Karlštejn – přejmenování subjektu na JK Kornalík 

 Insprav 

 Horse point Sojovice 

 JK Sedla – přestup z oblasti A 



 

 

2. OV schválil konání refreshingu pro rozhodčí skoky, všestrannost a dále refreshing pro 

stewardy v disciplíně skoky pro rok 2022, a to ve dvou termínech, jeden prezenčně, a druhý 

distančně, zápisné 200,-/účastník. Školitelé M. Blažek, J. Metelka (pouze stewarding). Datum 

konání refreshingu s prezenční účastí je plánováno na čtvrtek, 24. 3. 2022 od 16:00 hodin 

v aule Spartakiádního stadionu na Strahově. Administrací a organizací akce je pověřena 

sekretářka oblasti. 

 

3. ZZVJ: 

o ZZVJ 2022: 

Složení komisí: 

- ZZVJ Kolín 19. 3. – hl. komisař M. Moudrý, komisaři I. Matoušková, MVDr. M. Drbal 

Burešová 

- ZZVJ Mělník 24. 3. – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, J. Nosková,          

náhr. komisař Ing. P. Bůžková 

 

4. Ekonomika  

Ing. Bůžková zrekapitulovala situaci s přípravou rozpočtu 2022, navrhuje, aby pro jednání 

Rady ČJF by přítomný zástupce OV pověřen jednat a hlasovat tak, aby výsledná příjmová 

strana rozpočtu oblasti byla v maximální možné míře odpovídající příjmu za licenční a 

členské oblasti v návaznosti na počty členů a sportující mládeže, a bylo možné zajistit co 

nejmenší omezení pro aktivity vůči členům oblasti. 

Současně zmínila skutečnost, že metodika a směrnice pro oběh dokladů a účtování jsou 

nekompletní a neodpovídající podobě, v jaké by ve větších organizacích měly být. 

Ing. Bůžková dále navrhuje pro rok 2022 realizovat systém podpory OCM v obdobném 

režimu jako na podzim 2021. Prozatím pro první polovinu roku 2022 – termíny akcí od 15.3., 

u všech povinnost schválení OV na základě zaslané žádosti (bude zohledněna volba trenéra 

a orientace na členy více klubů, průběh akce a dobrá administrace v předchozí sezoně), 

povinnost přihlašování přes JIS. Částka příspěvku max. 1.000 licentovaný jezdec do 18-ti let 

rok a max. příspěvek na jedno soustředění 500/jezdec, ze seznamu mládeže pro tuto 

podporu budou vyloučeni účastníci republikových SCM nezávisle na disciplíně a účastníci 

OCM skoky s podporou krajského úřadu. Seznamy a metodiku zpracuje ing. Bůžková, 

sekretářka oblasti a Mgr. Vašáková dodají příslušné podklady. Po schválení sekretářka umístí 

na web a FB oblasti. V jarním období se bude podpora týkat vybraných soustředění, 

kontrolních závodů dle rozhodnutí OV, a účasti na OM.  

Hlasování: PRO - 5 

 

5. OCM – předseda oblasti seznámil OV s návrhem uspořádání letního výcvikového kempu 

v Hořovicích pod vedením A. Opatrného v termínu 18. 7. 2022. Kemp bude určen 

začínajícím dětským jezdcům na pony. Více info příští OV. 

OV schvaluje návrh termínu 18. – 20. 3. 2022 – oblastní OCM všestrannost, Přeštěnice. Dále 

viz bod 4. 



6. SJL – projednání a schválení návrhů na sezonu 2022 administrátorky J. Holíkové: 

byl projednán a schválen návrh STP, rozpisu, stupně soutěží jednotlivých kategorií a 

finále SJL, stejně tak termíny a pořadatelé SJL v roce 2022. 

Ing. P. Bůžková aj. Holíková připraví finální návrh STP, který bude k dispozici 

pořadatelům a vyvěšen na web oblasti. Po uveřejnění pravidel ČJF pro rok 2022 obdrží 

pořadatelé přesnou informaci k článkům hodnocení příslušných soutěži. 

OV dále projednal návrh bannerů s logem SJL a oblasti, s jejich pořízením souhlasí. 

Budou pořízeny plachtové bannery o velikosti 2x1m, s laminací a dvojitými okraji, a to 

3 ks s motivem SJL a 5 ks s motivem oblasti. 

Zpracováním objednávky je pověřena J. Holíková. Před objednáním bannerů zašle OV 

ke schválení návrh grafiky. 

 

7. MČR  

OV jednal o vedoucích ekip na MČR a předběžně nominuje: 

- MČR skoky senioři a U25 – A. Halíková 

- MČR děti a junioři – Mgr. K. Vašáková, MBA 

- MČR drezura – H. Vášáryová (spolupráce v OCM oblasti, práce s mládeží) 

- MČR pony skoky a drezura – Mgr. K. Vašáková, MBA 

- MČR všestrannost – Ing. A. Klauz 

- MČR spřežení – I. Matoušková 

OV v letošním roce rozhodl zajistit lepší kontrolní mechanismus kvalifikací účastníků MČR 

skoky ve všech kategoriích. 

 

8. OM 2022 – OV schválil doplnění termínů a místech pořádání OM v roce 2022: 

o pony – drezura Královice 27. 8. 2022 

o pony – skoky Zduchovice 28. – 29. 6. 2022 

STP pro OM ve všech disciplínách jsou připraveny, po jejich definitivním zpracování dle 

pravidel pro rok 2022 budou zveřejněny na webu oblasti. 

 

9. Předseda oblasti seznámil OV se změnou administrace ohledně vyplňování výkazu práce 

s informací o docházce sekretářky oblasti – nově by měli výkazy práce sekretářů oblasti 

podepisovat předsedové oblasti. OV považuje za bezpředmětné opatřovat podpisem 

předsedy měsíční souhrn práce sekretářky a to z toho důvodu, že přímým nadřízeným je 

Generální sekretář, a ten má i mnohem lepší možnosti kontroly. Do tohoto dokumentu má 

kdykoli přístup a tím pádem kontrolu nad agendou práce sekretářky. Předseda oblasti tento 

bod přednese na jednání Rady ČJF. 

 

10.  OV obdržel sdělení k podnětu z minulého jednání ze strany VV ohledně vybírání poplatků 

za pozdní vložení závodů do kalendáře a změny termínů v letošním roce ve znění – výše 

poplatků je uvedena v Sazebníku poplatků, a za výběr poplatků změn termínu závodů 

zodpovídají oblasti. Vyjádření bylo zasláno individuálně pouze Středočeské oblasti, 

centrálně nebyla zaslána všem ani informace o tom, že byla zrušena výjimka díky covidové 

situaci, ani nebylo potvrzeno pevné nastavení JISu pro výběr daného poplatku. OV tedy 



konstatuje, že není zajištěna jednotnost napříč oblastmi, a do vyjasnění postupu ostatních 

oblastí tak od vybírání poplatku upouští.  

OV tak schvaluje přesun hobby závodů Tapy Krupá z termínu 16. 4. na nový termín 23. 4. 

 

11.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků:  

 Jaroslava Špurková, A 1868, bronzový skoky 

 Markéta Štechová, J0R11, bronzový skoky 

 Kateřina Štechová, B3832, bronzový skoky 

Podmínky udělení odznaků byly doloženy.  

12.  OV se, v ohledu na aktuální situaci rozhodl zrušit termín Galavečera oblasti, který se měl 

konat dne 19. 2. 2022 v Kolíně.  

Vyhodnocení úspěšných jezdců sezony 2021 je plánováno v závislosti na aktuální situaci a 

opatření Vlády ČR a je plánováno v průběhu sezony 2022, nejspíše však znovu při OM skoky 

Zduchovice v termínu 2. 7. 2022. 

 

13.  OV projednal návrh subjektu Lenka Bejrová o uznání zahraniční licence jezdce Vanessa 

Rossi, č. lic. J0TDO. Jezdkyně si v ČR složila ZZVJ na pony, nicméně předtím složila ve 

Švýcarsku ZZVJ, kdy švýcarská federace zná jen jeden typ ZZVJ, subjekt tak nyní žádá o 

uznání licence všeobecná na základě předloženého certifikátu o složení této zkoušky. 

OV předává k projednání legislativní komisi ČJF. Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 

 

14.  OV obdržel žádost J. Holíkové (C0428) o udělení kvalifikace komisař ZZVJ. OV s tímto 

návrhem souhlasí. Návrh bude předložen ke schválení VV ČJF, administrací je pověřena 

sekretářka oblasti. 

 

15.  Jednání Rady ČJF Předseda oblasti informoval přítomné, že dosud neobdržel žádné 

podklady, které by měly být připraveny v dostatečném termínu před jednáním. Obdržel 

pouze informaci o návrhu nového člena VV – viceprezident pro sport – ing. Kunát. Dále OV 

očekává, že obdrží návrh pravidel pro rok 2022 pro potřeby konzultací a školitelů 

v avízovaném termínu do 28.2. 

  

16.  Další jednání OV se bude konat na Kladně, termín bude upřesněn v návaznosti na ostatní  

plánovaná jednání. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


